

VISION ٢٠٣٠
2030



مجموعة الأعمال المقدمة

في المملكة العربية السعودية

Leading
Business Group
in Saudi Arabia



شركة بادرة للأعمال التجارية BADARAT AL-AAMAL TRADING COMPANY

Riyadh | Dammam | Jeddah | Khamis Mushayt



About us

INTRODUCTION

Badarath Al-Aamal Trading Company (BnB Group) is one of the most reputed trading Company started in 2006 with head office located in Riyadh, KSA. Within a short span of time we became a leading distributor in the field of School and office stationery in Saudi Arabia with branches in Dammam, Jeddah and Khamis Mushayth. We take pride in our happy and satisfied customer's base. Our energetic sales, marketing and logistics teams ensures that all our commitments are fulfilled with precision as we make further inroads to the new markets riding on our formidable reputation. Our aim is boundless growth based on symbiotic ethos.

VISION

Provide quality products to the best satisfaction of the customers.

MISSION

The mission of BnB Group is to contribute Material value to its clients and to help them establish strong, successful long-term Positions in their markets.

OUR STRENGTH

All our products are sourced with utmost attention to quality from the best companies in the world. Being part of a large trading establishment any requirement other than stationery also could be arranged promptly.



مقدمة

تعتبر شركة بادرة الأعمال التجارية (مجموعة BnB) واحدة من المؤسسات عالية السمعة وقد نشأت في ٢٠٠٦ وعنوان مكتبها في الرياض المملكة العربية السعودية وقد أصبحنا في فترة وجيزه الموزع الرائد في مجال الأدوات المكتبية والقرطاسية في المملكة العربية السعودية ولدينا فروع في الدمام وجدة وخميس مشيط ونحن نفتخر في رضا عملائنا الكرام. كما تضمن فرق مبيعاتنا وتسويقنا والخدمات اللوجستية بالالتزام التام والانضباط لتحقيق النجاح والانتقال في أسواق جديدة حفاظا على سمعتنا. ويكون هدفنا في استمرارية النمو والاعتماد على التكافلية.

رؤيتنا

توفير منتجات ذات جودة ونيل رضا العميل

هدفنا

يعتبر هدف مجموعة BnB هو الالسهام في المواد القيمة وتوصيلها الى العملاء ومساعدتهم في تأسيس مهارات قوية ناجحة لفترات طويلة في أسواقهم.

قوتنا

يكون مصدر جميع منتجاتنا باهتمام بالغ وعناية بالجودة ومن أفضل الشركات في العالم وكانت جزء من مؤسسة تجارية كبيرة فإننا يمكننا تحقيق ما يفوق من المتطلبات.

- ▶ A to Z solution for stationery supplies and packaging products
- ▶ Trusted name in Saudi market.
- ▶ Vast number of loyal customers.
- ▶ National & International client base.
- ▶ Uncompromising quality of products & services.
- ▶ Speedy delivery & best-in-market prices.
- ▶ Maintaining credibility, efficiency & reliability at any cost.
- ▶ 24*7 customer care and after sales support.
- ▶ A trading company with professional approach to all aspects of business.

- ▶ حلول من الألف إلى الياء بخصوص توريدات الأدوات المكتبية والقرطاسية ومنتجات التعبئة.
- ▶ الاسم الموثوق به في السوق السعودي.
- ▶ العدد الكبير من العملاء.
- ▶ العميل المحلي والدولي.
- ▶ جودة المنتجات والخدمات.
- ▶ التوصيل السريع وبناء على سعر السوق.
- ▶ الحفاظ على الموثوقية والجفارة لأنّه لا يتكلفة.
- ▶ رعاية العملاء في مدار الأسبوع ومدار ٢٤ ساعة وخدمة ما بعد البيع.
- ▶ شركة تجارية مع هدف مهني في جميع قطاعات الأعمال.
- ▶ استعداد تام لدخول المناقصات الحكومية والخاصة

Our Brands



We supply a comprehensive range of students day to day essentials including text books, notebooks, vocational requirements ,trophies & medals and all other stationeries under the Brand Name Smartkids. Smartkids notebooks are high quality notebooks and well accepted by most of the schools in the kingdom.



نحن نقوم بتوريد معدل واسع من خدمات الطلاب والكتب الضرورية يومياً بيوم وتوريد الكشاكيل والمتطلبات المهنية والميداليات والنصب التذكاري والمواد القرطاسية الأخرى تحت اسم ماركة. سمارت كيدز. وتعتبر كتب سمارت كيدز ذات جودة عالية ومعتمدة ومقبولة في المملكة العربية السعودية.



BnB Brand provides customers good quality products with reasonable price at right time. Currently under BnB Brand all kind of tapes and packing solutions are available (Bahrain Made). Our range includes BOPP tapes (Brown and Clear), Masking Tapes, Aluminum tapes, Duct cloth tapes, Double sided adhesive tapes, Kraft paper tapes, printed and color tapes, garbage bags, strapping products...BnB brand is looking forward to introduce new customized models with high quality products of all kind of schools and office stationeries i.e. Pen, Pencils, A4 Papers, Box files and Arabic notebooks.

توفر ماركة بي ان بي منتجات ذات جودة جيدة مع السعر المعقول في الوقت الصحيح. حالياً وتحت ماركة بي ان بي فإنه يتم توافر أنواع عديدة من حلول الأشرطة والتغليف (صناعة بحرينية). وتشتمل نطاق عملنا على أشرطة مطبوعة وملونة وأشرطة ماسكات وأشرطة المنيوم وأشرطة ملابس وأشرطة لاصقة من الجانبين وحقائب القمامنة ومنتجات الربط. وتطلع بي ان بي لتقديم النماذج الجديدة مع منتجات عالية الجودة لجميع أنواع المدارس والمكتبية والمواد القرطاسية والمدرسية مثل الأقلام وأقلام الرصاص والأوراق A4 والملفات ومدونات الكتب العربية.



ART & CRAFT PRODUCTS



Being the leading brand for the GCC sector, we have now become a manufacturer for the education sector. With cutting-edge technology designed to transform traditional classrooms into interactive and engaging spaces, we create immersive learning experiences for students of all ages. Boardex Interactive flat panel displays are collaboration solutions designed for interactive whiteboarding, video conferencing, screen sharing, and more.

حيث أنا، علامة تجارية رائدة في قطاع دول مجلس التعاون الخليجي، وأصبحنا الآن مصنعين لقطاع التعليم. من خلال أحدث التقنيات المصممة والمتطورة لتحويل الفصول الدراسية التقليدية إلى مساحات تفاعلية وجذابة، نخلق تجارب تعليمية غامرة للطلاب من جميع الأعمار. شاشات العرض المسطحة التفاعلية من بوردكس هي حلول تعاون مصممة للسبورة التفاعلية ومؤتمرات الفيديو ومشاركة الشاشة وغيرها.



SMART TABLET SERIES



7.0, 10.1 - Inch Tablet (Android) 7.0, 10.1 - Inch Tablet (Android)
ملقطة، الشخصيات متحركة حسب المتطلبات

BoardEX PTZ Cameras



SERIES 10X/20X/18X/30X/AJ

PANEL DISPLAY STAND



MOVABLE TROLLEY STAND

إذا كنت تبحث عن طريقة لتحسين التواصل والتعاون والإنتاجية في مكتبك المؤسسي، فإن اللوحة التفاعلية تعد استثماراً رائغاً.

IF YOU'RE LOOKING FOR A WAY TO IMPROVE COMMUNICATION, COLLABORATION, AND PRODUCTIVITY IN YOUR CORPORATE OFFICE, AN INTERACTIVE PANEL IS A GREAT INVESTMENT.

OUR SISTER CONCERN



دار بدر ناصر البدر للنشر والتوزيع Dar Bader Nasser Al Bader Publishing And Dist. Est

It has been established in 2013 and is a full service trading establishment. Head office located in Dammam, Saudi Arabia with its branches in Jeddah as well as in Riyadh. Group is actively involved in dealership and marketing of Stationeries, Office & school supplies, etc. DBNB mainly deals with supply of school related materials and stationery i.e. Notebooks, Textbooks, School bags, School Uniforms, Students Shoes & other stationery products. We supply course materials for many schools including community schools in the kingdom. On time Supply and sufficient buffer stock of materials are our outstanding features that make us unique in this field.

تم تأسيسها في عام ٢٠١٣ وتعتبر مؤسسة متعددة الخدمات ولدينا فروع في جده والرياض ومقرنا الرئيسي في الدمام وعملنا هو استيراد وبيع الأدوات المدرسية والقرطاسية وملحقاتها التي هي مؤسسة تعليمية في المملكة وبأسرع وقت ممكن وهذه السمات تجعلنا من أفضل المؤسسات في هذا المجال



فلكس أوفيس®

flexoffice®

colokit®
by flexoffice®

Contributing to conquering the peak of humankind knowledge. Plimsoll rates Thien Long Group as the highest revenue growth stationery company in South east Asia, Top 15 stationery companies with highest earnings growth in the world. Additionally, Thien Long Group is also valued as The world's best trading partner of the stationery industry for five consecutive years. Thien Long's products have officially been presented in over 65 countries worldwide under global brand names: FlexOffice®, Colokit®, and Bizner®.

Our product lines include the following:

*Writings: Ball Point Pens, Low-Viscosity Ink Pens, Gel Pens, Rollerball Pens.

*Markings: Whiteboard & Permanent Markers, Fineliners, Chalk marker, and Highlighters.

*Office Supplies: Files and folders. Correction pens. Calculators. Packaging tapes.

*Colorings: Fibre Pens. Crayons. Watercolors. Poster Colors. Washable Markers.

*School Supplies: Pencils. Rulers. Mini Boards. Glues.

على مدار الأربعين عاماً مجموعة (ثاين لونج) ومنذ تأسيسها في عام ١٩٨١ تتواءم وتتوفر جميع منتجات القرطاسية العالمية الجودة والمساهمة في تلبية ذرورة المعرفة البشرية. وتعتبر أكبر شركة قرطاسية نمواً في الإبرادات جنوب شرق آسيا وضمن أكثر من ١٥ شركة قرطاسية نمواً في الأرباح حول العالم وتقدر(ثاين لونج) أنها أفضل شريك تجاري لصناعة الأدوات المكتبية في العالم على نحو خمس سنوات متالية. ولقد تم توزيع منتجات (ثاين لونج) رسمياً في أكثر من ٦٥ دولة حول العالم تحت الأسماء التجارية:

وتشمل خطوط منتجاتها العديدة من الكتابات: (أقلام منها حبر جاف) ومنها حبر منخفض الزوجة وأقلام جل حبر كروية علامات: (السبورة أمبير أقلام تحديد دائمة وعلامات نهاية، طباشير علامات تميز)

اللوازم المكتبية: (الملفات المجلدات أقلام تصحيح حاسبات شرائط تغليف) ألوان: (أقلام فايير، أقلام تلوين أقلام مائية وعلامات قابلة للغسل)

اللوازم المدرسية: (أقلام رصاص لوحات صغيرة الغراء)



AtoZ Solutions
for Office and School
Stationery

Cello Pen is a vertically integrated manufacturer with strong in house research, product development and marketing capabilities. With its broad portfolio of products and country wide distribution network the Cello@ is the number one brand in Saudi arabia. We are the sole distributor of cello pen and Cello Trimate is the most selling ball point pen in KSA. We ensure the quality of pen with customized packing, taste and preference of customers

يمتلك قلم سيلو مميزات عده لتمتعه في سلاسة العمل به ويعتبر بجودته مسؤقاً لنفسه من خلال شهرته في التوزيع على مستوى العالم ومن خلال الشبكات الالكترونية.. ذلك فإن سيلو تعتبر الماركة الوحيدة والأكبر رقمياً في المملكة العربية السعودية ونعتبر نحن الموزع الوحيد والحاصل على بضمان جودة الأقلام مع التعبئة الممتازة في مصداقية مرجعية العملاء



Tri-Mate Speed **Butterflow™** **GRIPPER** **Sapphire** **Soft Tip** **TECHNO TIP XS** **TOPBALL**
Fashion **Trigold** **Super Glide** **PIN POINT Clic** **MAXRITER** **Impact** **Finger Tip** **FEATHER TOUCH**

Camlin KOKUYO

Where it all started; Brightening lives, adding colors, enriching experiences; Camlin were a single product company. Today, Camel and Camlin have achieved the vision and have over 2000 innovative products. this is why Camel and Camlin are the most recognized stationery and art brand in India as well as abroad. Camlin is the number one brand in India in School Stationeries. After acquiring by the Japan company Kokuyo Camlin and Camel Brands are one of the leading brands all over the world.

كوكيو كاملين

تعتبر شركة كوكيو كاملين من الشركات الرائدة في مجال القرطاسية والأدوات المدرسية فقد تمت إضافة الألوان وتعزيز الخبرات وشركة كاملين هي الشركة الوحيدة للمنتج فقد أجزت كاملين وكاميل الرؤية بما يزيد عن ... منتج إبداعي وهي الأكبر بخصوص المواد القرطاسية ومماركة واحدة في الهند أيضاً وبعد إكتساب الماركات بواسطة شركة كوكيو كاملين اليابانية وكاميل فإنها تعتبر من بين الماركات العالمية



POSTER COLOURS | SKETCH PEN | COLOUR PENCILS | PLASTIC CRAYONS | WAX CRAYONS WITH GLITTER
 DRAWING INSTRUMENTS | FOUNTAIN PEN INK | FOUNTAIN PENS | PERMANENT MARKERS | KRAFTY GLUE STICK
 SHARPENER | SYNTHETIC ERASERS | SCISSORS | SCALE | HI-PAR LEADS | CORRECTION PEN | OIL PASTELS
 BOARD MARKERS | CD DVD MARKER | ROUND BRUSHES | ARTISTS' ACRYLIC COLOUR | REDIMIX STUDENT COLOUR

Montex is known for it's quality pen in the writing instruments industry. Montex pen is available in wide range from ball pen to gel pen, ink pen, metal pen, glitter pen and many more. Today undeniably for the past decades the company has been doing exceptionally well has proved to be one of the top ball pen companies of India. It has turned out to be one of the leading brands in India. It is equipped with state-of - art machinery that moulds each pen into a master piece. This is also complimented with a professional work force that takes innovations in it's stride and endeavors to evolve the best in industry.

تعتبر مونتكس مشهورة بقلماها ذو جودة عالية في صناعة أدوات الكتابة. ويتوفر قلم مونتكس بمعدل واسع من القلم البليه الى القلم الجل والقلم الحبر والقلم المعدني والقلم اللامع وما يزيد عن ذلك. واليوم فان الشركة اختلفت عن الماضي وقامت بإجراء استثنائي من خلال اعداد وعمل واحدا من أفضل الأقلام الحبر في شركات الهند. وقد أصبحت واحدا من الشركات الرائدة في هذا المجال. وهي مزودة بنماذج كبيرة وقوالب لكل قلم. وهذا يرجع أيضا الى العمل القوي والمهني مع الابداع والغامر وأفضل الصناعة.



Pelikan



Pelikan Group GmbH is headquartered in Berlin, Germany and is a leading brand-name company of quality paper, office and stationery supplies. Its product range features more than 12,000 items, from pencil sharpeners and napkins to school bags and high-quality writing instruments. The attractive and diverse range of products is divided into the segments Writing/Painting/Crafts, Office, School Bags, Bags/School Rucksacks, Premium Writing Instruments and Greetings/Gifts/Decorations.

يقع المقر الرئيسي لشركة Pelican Group GmbH في برلين، ألمانيا وهي شركة ذات علامة تجارية رائدة تتمتع في جودة منتجاتها منها لوازم الورق والمكاتب والقرطاسية عالية الجودة. وتتنوع منتجاتها أكثر من ... عنصر، منها المbari والمناديل إلى الحقائب المدرسية وأدوات الكتابة عالية الجودة.

تقسم مجموعة المنتجات الجذابة والمتنوعة إلى قطاعات الكتابة / الرسم / الحرف اليدوية، المكاتب، الحقائب الظهر المدرسية / وأدوات الكتابة المتميزة، والتحف، الهدايا، الزينة.





شركة هندية رائدة في تصنيع وتصدير مجموعة من أدوات الكتابة المعدنية والبلاستيكية تأسست عام ١٩٨٠ ونمت من قوة إلى قوة مما وضعت بصمتها في الأسواق الدولية. إلى مجلس الإداره وحصلت على النظرة ولقد منحت النمو من شركة ناشئة إلى أن ارتفعت أخيراً الثاقبة في متطلبات السوق. وتتمتع الشركة اليوم بسمعة عالمية في آلية معايير الجودة العالمية بين مشتريها في الولايات المتحدة الأمريكية والشرق الأوسط وقد تم اعتمادها من قبل الحكومة الهندية بشهادة :

Anand International (Digno) is a leading Indian Manufacturer-Exporter of Metal & plastic range of Writing Instruments. Established in 1980, Anand International grew from strength to strength, making its mark in International Market. Growing from a budding company to finally rising on the leader board, has given us a wide insight in the requirement of market. Today the company enjoys an enviable reputation of reliability and high quality standards among its buyers in USA, Middle East & Far East Countries. It has been accredited with STAR EXPORT HOUSE status by the Government of India .



Double A

Double A (1991) Public Company Limited, a fully integrated pulp and paper mill, was incorporated in 1991. Located in Thailand's central plains in the province of Prachinburi, the mill began operating in 1995 and has an annual capacity of 600,000 tons of pulp and 600,000 tons of paper.

Today, Double A's supplies in more than 120 countries on six continents and is a testament to a truly global brand with a premium product of unmatched quality and brand awareness in its key markets around the world.

Double A هي علامة تجارية ورقية متميزة معروفة بجودتها العالمية وأدائها المتميز واستخدامتها. تحتوي أوراق Double A على ٣ مليون ألياف لكل جرام، وهي مميزة فريدة تمنحك فوائد متعددة عبر المجموعة بأكملها. نعومة يؤدي التكوين الفائق بخصائص الألياف الفريدة إلى الحصول على سطح أملس لـ Double A.

في اختبار مستقل، تم تشغيل Double A في آلة ناسخة عالية السرعة لمدة ٢٤ ساعة دون حدوث أي انحسار، يمنحها السطح الأملس لمسة عالية الجودة.





Chairman's Message

لا شك أن مشوار الألف ميل يبدأ بخطوة ، هكذا بدأت بي ان بي وهكذا تسير من نجاح إلى نجاح بفضل الله ثم بفضل عملائنا الكرام وقوادري بي ان بي المتألقة .
شكراً لكل من ساهم في نجاح شركتنا وأتمنى منهم مواصلة الجهد مستقبلاً .

بدر بن ناصر البدر
رئيس مجلس الإدارة

OUR MAJOR CLIENTS:



Thank You



شركة بادرة للأعمال التجارية
BADARAT AL-AAMAL TRADING COMPANY

Contact Us:

Mob: 0557772715, 0558883153

Back to School Promotions & Kids Events



Our Brands



Location Map



"Building business on symbiotic ethos".



شركة بادرة للأعمال التجارية
BADARAT AL-AAMAL TRADING COMPANY

Riyadh | Dammam | Jeddah | Khamis Mushayt

Head Office

مكتب رقم ٢٠ (الطابق الثاني) صب. صب رقم ٢٧٣٦١٦٣ شارع ابن قيم الجوزية، طريق صلاح الدين الأيوبي، العلامة الأرضية، محطة مترو الرياض الصال، الرياض ٢٤٢٣، المملكة العربية السعودية

Office No. 205 (2nd floor), P.O. Box no 2736, 6260 Ibn Qaim Al Jouziyah Street, Salah Ad Din Al Ayyubi road, Land mark : Riyadh Metro Malaz Station, Riyadh - 12836, Saudi Arabia

Tel: +966 1-4747 170, +٩٦٦ ٤٧٤٧ ١٧٠, هاتف: ٤٧٤٧ ١٧٠, Mob: 0557772715, 0558883153, جوال: ٥٥٥٨٨٣١٥٣, ٥٥٧٧٧٢٧٦٥

